




İÇ MEKAN MOBİLYASI
BAKIM VE KULLANIM

KILAVUZU



Değerli Müşterimiz,

Lineadecor ailesine hoş geldiniz. Yaptığınız doğru seçim için sizi kutluyor, sipariş üzerine üretilmiş 
yüksek nitelikteki mobilyanızı uzun yıllar boyunca severek ve sorunsuz kullanabilmeniz için bazı 
konulara dikkatinizi çekmek istiyoruz.

Mobilyalarımız için hazırlanan bu kılavuzda size aktardığımız önerilerle beğeninizi kazanan 
ürünümüzü uzun yıllar boyunca sorunsuz bir şekilde ilk günkü şıklığı ile kullanmanızı amaçlıyoruz. 

Belirtilen koşullara aykırı kullanımların, garanti kapsamı dışında kalacağını üzülerek belirtiyor, 
mobilyalarınızda oluşabilecek problemlerle ilgili olarak servis ve bakım hizmetlerimiz için size en 
yakın yetkili satıcılarımızla veya firma merkezimizdeki müşteri hizmetlerimizle iletişime geçmenizi 
rica ediyoruz. Yetkili satıcılarımızdan veya doğrudan firmamızdan satın almış olduğunuz 
ürünlerimizin ayıplı olduğuna ilişkin şikayetlerinizi gidermekten mutluluk duyarız. 6502 sayılı 
Tüketicinin Korunması Hakkında Kanun’un 11.maddesi gereğince seçimlik haklarınız olduğunu ve 
bu hususla ilgili Tüketici Hakem Heyeti’ne başvurabileceğinizi hatırlatıyor, mutlu ve sağlıklı günler 
diliyoruz.

Saygılarımızla

4



Mobilyanız iç mekan ev ortamı için tasarlanmıştır. Olumsuz hava koşullarından koruyunuz. Ağırlıklı 
olarak doğal ahşap malzeme içerdiğinden, ortam ısısının önemli olduğunu unutmayınız. Ortam ısısı ve 
nem oranındaki değişimlerin mobilyanıza zarar verebileceğini göz önünde bulundurup, gerekli önlemleri 
alınız. Ahşap cilalı ve masif yüzeyler için ideal nem oranı %45 ile %60 arasındadır. İdeal sıcaklığın ise 
15-30°C aralığında olması gerekmektedir. Ortamı düzenli olarak havalandırınız. Mobilyalarınız ile ısıtıcı, 
radyatör, fanlı ısıtıcı gibi ısı kaynaklarının arasında en az 1 metre mesafe bulundurunuz.

Mobilyanızın doğal ahşap yüzeylerinin yüksek kalitede ahşaptan üretildiğini, doğal ahşabın renk ve 
desen farklılıklarının her mobilyayı eşsiz kıldığını hatırlatırız. Yüzeyler; su, nem ve güneş ışığına karşı 
direnci artırıcı bir vernik tabakası ile kaplanmıştır. Ağaç damarlarının sürekli hareket halinde olduğunu 
ve kuvvetli nemli ortamların deformasyon yaratabileceğini göz önünde bulundurunuz. Mevsimsel 
değişikliklere bağlı olarak meydana gelebilecek değişimlerin (genleşme-çekme) normal olduğu, bilakis 
ağacın doğal, yaşayan bir ürün olduğunun kanıtıdır.

Ahşap ve doğal kaplamaların, zaman içinde üzerlerine direkt gelen güneş ışığından olumsuz etkilendiğini 
ve renk değişimine uğradığını bilmelisiniz. Renk değişiminin en aza indirgenmesi için mobilyalarınızın 
doğrudan güneş ışığına maruz kalmamasını sağlayınız. Ahşabın su emici bir malzeme olduğunu ve 
temas eden suyun en kısa sürede kurulanması gerektiğini unutmayınız. Su damlalarının yüzeylerde 
kalması ve kurumasının, yüzeylerde istenmeyen kireç tabakalarının oluşmasına neden olduğunu 
hatırlatırız. Bunu önlemek için yüzeyde oluşan damlaların kurulanmasına dikkat ediniz.

Masif yüzeylerin üzerinde yapılacak kesim işlemleri yüzeyde çentik ve iz bırakacaktır, bu nedenle bıçak 
ve benzeri aletlerle yapılacak kesim ve doğrama işlemleri için kesme tahtası kullanınız. Porselen, seramik 
tabak ve benzeri ürünlerin masa tablalarının üzerinde kaydırılması yüzeyde çiziklere ve parlamalara 
sebep olabilir. Kızgın tencere, tava ve benzeri sıcak nesneleri ahşap yüzeylerin üzerine direkt temas 
ettirmeyiniz, bunun için nihale ve benzeri koruyucu aparatlar kullanınız. Mobilyanızın kapaklarını açarak 
havalandırınız.

• Kapak Menteşeleri

Mobilyanızda kullanılan kapak menteşeleri, Avrupa’nın önde gelen üreticilerinin ürünleri olup, 100.000’in 
üzerinde açma-kapama testine tabi tutulmuş, herhangi bir çalışma mükemmelliği kaybına uğramadığı 
gözlemlenmiştir. 

Kullanılan menteşeler, kapak ve gövdelerin temizliğini kolaylaştıran klips sistemi ile donatılmıştır. 
Menteşeler, zaman içinde yağlama gerektirmez ve yavaş kapanma özellikli fren sistemi teknolojisi ile 
üretilmiştir. Ancak, havadaki toz zerreciklerinin menteşe içlerinde birikmesini gidermek için, gerektiğinde 
klipsleri açılarak tozdan arındırınız. Rutubet, oksidasyon ve korozyon oluşturabilecek, özellikle temizlik 
malzemeleri, tuz ve benzeri malzemelerin dolap içinde saklanmaları, menteşeler üzerinde paslanma 
yaratabileceğinden önerilmemektedir.
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GENEL MOBİLYA KORUMASI

AKSAM ve HAREKETLİ PARÇALAR



• Ahşap Yüzeyler

Temizleme işleminde, aşındırıcı (tanecikli) deterjanlar, çamaşır suyu, tiner, aseton, fırın temizleyiciler, 
yağ çözücüler, bulaşık teli, bulaşık süngeri asla kullanmayınız. Yumuşak ve nemli bez kullanınız, gerekli 
durumlarda ılık sabunlu su veya sulandırılmış asit içermeyen cam temizleyici tercih ediniz. Ancak, 
bu uygulamadan sonra, yüzeyin matlaşmaması için temiz ve nemli bir bezle silinerek temizleyiciden 
arındırılmış olmasına ve temizleme sırasında birleşim yerlerine hiçbir şekilde su girmediğinden emin 
olunuz.Yağlı ve asitli lekeleri mobilya üzerinde beklemeye bırakmayınız, leke oluştuğu anda temizleyiniz. 
Temizleme işlemini ahşabın su yönüne doğru yaparak, gözeneklerde birikebilecek kirlerin daha kolay 
çıkmasını sağlayınız. Beklenmedik sonuçlara karşı önlem almak için temizlik malzemesini öncelikle 
mobilyanın görünmeyen bir bölümünde mutlaka deneyiniz. 

• Metal Yüzeyler

Temizleme işleminde; yumuşak, nemli bez ve ılık su kullanınız, gerekli durumlarda asit esasları 
içermeyen cam temizleyicisi seçiniz. Temizlik sonrasında ılık su ile durulayıp, bekletmeden kurulayınız. 
Su her ne kadar saf olsa da; tuz, demir, kireç ve asit veya baz esaslı kimyasal maddeler içerir. Bu 
maddeler mekanizma yüzeyleri üzerinde oksidasyon ve korozyona neden olabilir. Kola, limon gibi asitli 
lekeleri bekletmeden temizleyiniz. Tanecik esaslı temizleme maddeleri ile tiner, aseton, çamaşır suyu 
gibi çözücüleri, yağ çözücü olarak satılan ürünleri kesinlikle kullanmayınız.

• Kulplar

Kulpları nemli yumuşak bir bezle silerek temizleyiniz. Zor lekeler için cam temizleyici deterjanı veya 
sulandırılmış sıvı bulaşık deterjanı kullanınız. Kulpun üzerinde lekeler kalmaması için temizlik sonrası 
hem deterjan hem de su lekelerini temizleyip iyice kurulayınız. Satine desenli kulpları satine yönünde 
siliniz. Tanecik esaslı temizleme maddeleri ile tiner, aseton, çamaşır suyu gibi çözücüleri, yağ çözücü 
olarak satılan ürünleri kesinlikle kullanmayınız.

TEMİZLİK KURALLARI

• Çekmece Rayları

Çekmece raylarının, 60.000 kez açma-kapama sonrasında problemsiz çalıştığı test edilmiştir. Özel 
bir bakım gerektirmeyen rayların tozdan korunması, uzun ömürlü ve sessiz bir çalışma için önemlidir. 
Çekmecelerin yük taşıma kapasitesi, maksimum 30 kg’dır.
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Mobilyalarınızın en az iki kişi ve dikey konumda taşınmasına dikkat ediniz. Mobilyaya zarar vermemek 
için ürünü zemin üzerinde hareket ettirmeyiniz. Mobilyaları devrilme ve sallanmaya karşı duvara monte 
ediniz ve montaj işlemi için mobilyanız ile verilen bağlantı aparatlarını kullanınız. Mobilyanın monte 
edileceği duvarın, konstrüksiyon açısından mobilyanın monte edilmesi ve ağırlığını taşımasına uygun 
olduğuna dikkat ediniz. Duvar tipine uygun bağlantı malzemelerinin kullanılıp kullanılmadığını mutlaka 
kontrol ediniz.
 
Mobilyanızı uzman kişilerce, belirtilen kurulum talimatlarına ve güvenlik şartlarına uygun şekilde monte 
ediniz. Yanlış kurulum güvenlik riski oluşturabilir. Duvar üzerinde açılacak deliklerin gaz, su borusu veya 
elektrik kablosuna denk gelmediğinden emin olunuz ve gerekli tedbirleri alınız. Mobilyanızı - özellikle 
hareketli parçaları - geçen zaman içinde ağır yüklere maruz kaldığından, güvenliğiniz için zaman zaman 
gevşemeye veya güvenlik riski olasılıklarına karşı kontrol ediniz.

Mobilyaları amacına uygun olarak kullanınız. Oturma amacıyla tasarlanmamış ürünlerin üzerinde 
oturmamalı, yürümemeli ve ayakta durmamalısınız.

Mobilyalarınızın kapasitesi üzerinde yükleme yapmayınız. Çekmecelerin maksimum yük taşıma 
kapasitesi 30 kg’dır. Ahşap raflı ünitelerde ise raflar üzerine konulacak yükün 45 kg/m2’yi geçmemesine 
dikkat ediniz.Belirtilen maksimum yükler statik (durağan) yüklerdir. Bu yükler, nesnelerin düşmesi, 
atılması sonucu ortaya çıkan yükler olmayıp, dikkatlice ve ölçülü bir şekilde yerleştirilmiş nesneler 
sonucunda oluşan yüklerdir. Yüklerin tüm yüzeye eşit bir şekilde dağıtıldığına dikkat ediniz ve noktasal 
kuvvet etkilerinin çok daha düşük seviyelerde olması gerektiğini unutmayınız.

Dolap ve çekmeceleri açarak kapaklara herhangi bir şekilde yük asılması işlev problemlerine, sarkmalara 
ve çeşitli kazalara sebebiyet verebilir. Açık çekmecelere, asılı raf veya ünitelerin üzerine basarak ayakta 
durmak veya tırmanmak güvenlik riski yaratır. Mobilya üzerinde yer alan yüksek birimlere ulaşmak için 
özel merdivenler kullanınız. Yaralanma ve hayati tehlike riskini ortadan kaldırmak için asılı ve duvara 
sabitlenen ürünlere asılmayınız. Üründe bulunan ve yerinden çıkabilecek küçük parçalar çocuklar 
tarafından yutulma, boğulma tehlikesi yaratabilir. 

El veya parmak sıkıştırmalarına sebebiyet vermemek için çekmece ve kapaklar kapatılırken dikkatli 
olunuz.

Kesici aletleri, aşındırıcı maddeler içeren deterjan ve temizlik malzemelerini gözetimsiz ve açık yerlerde 
bırakmayınız. Özellikle çocukların erişemeyeceği yerlerde tutunuz. Rafların üzerinde durmaktan, 
tırmanmaktan ve rafları aşırı yüklemekten kaçınınız. Kırılması veya kopması halinde insan hayatını 
tehdit edecek ciddi yaralanmalara yol açabilir. Dolap kapakları otomatik olarak kapanabilir ve içeriden 
açılamayabilir. Başta çocuklar olmak üzere hiç kimsenin dolapların içine girmesine izin vermeyiniz. 

Mobilyaların sivri kenar ve köşelerinin yaralayıcı etkilerine karşı dikkatli olunuz. Dolap kapaklarını 
kullanılmadığı zamanlarda kapalı tutunuz.

Özellikle küçük çocukların mekanda bulunduğu ortam ve zamanlarda koşma, sıçrama gibi hızlı 
hareketlerle sivri köşelere çarparak yaralanmalarına karşı önlem alınız. Mobilya ile birlikte kullanılacak 
farklı üreticilerden tedarik edilen tamamlayıcı ürünlere ait kullanıcı kılavuzlarını da okuyunuz ve ilgili 
üreticinin uyarılarını dikkate alınız.

TAŞIMA, MONTAJ, TAŞIMA KAPASİTESİ ve GÜVENLİK
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Kullanım kılavuzlarındaki güvenlik uyarılarına hem montaj hem de günlük kullanımda mutlaka riayet 
ediniz. 

Özellikle çocukların güvenliği için ambalaj, paket ve naylonların başa geçirilmesine veya içine 
girilmemesine dikkat ediniz. 

Kapak ayarları, mobilyanızın görüntü bütünlüğünü etkileyen önemli detaylardan biridir. İlk kapak 
ayarlarını montaj bitiminde uzman kişilere mutlaka yaptırınız. Sonraki yıllarda mobilyanın kullanımına 
göre değişmekle beraber 6 ayda bir bu ayarların tekrar yapılması tavsiye edilir.

• Kapak Ayarları

Montaj

Yükseklik Ayarı

Demontaj

Sağ / Sol Ayarı Derinlik Ayarı

BAKIM
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Takma Çıkarma

• Çekmece / Sürgü Takma Çıkarma

Çekmece ve sürgüler her türlü temizlik işlemi için kolayca çıkarılıp takılabilirler. Çıkartmak için çekmeceyi 
sonuna kadar açınız. Çekmecenin alt kısmında bulanan sağ ve sol turuncu renkli mandalları dışa doğru 
bastırınız. Bu hareket kilit mekanizmasının açılmasını sağlar. Daha sonra sağ ve sol yanaktan yukarı 
doğru kaldırıldığında kolayca çıkar.

Geri yerleştirmek için sağ ve sol rayları sonuna kadar dışarı doğru çıkarınız. Çekmece rayların 
üzerine oturtulup, hafifçe modüle doğru itildiğinde kendiliğinden raylara yerleşir. Çıkan klik sesi kilit 
mekanizmasının yeniden devreye girdiğini gösterir. Bu işlemden sonra çekmeceyi dikkatli bir şekilde 
birkaç kez açılıp kapanmak suretiyle kontrol ediniz.

2

1

• Çekmece Klapesi Ayarları

Çekmece klapelerinin temizlik veya başka bir sebeple çıkarılması gerektiğinde aşağıdaki yolu izleyiniz.

21 +3

Çekmece Yükseklik Ayarı
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İmalatçı Firma ve Servis İstasyonu
DEKOR AHȘAP ÜRÜNLERİ SANAYİ A.Ș.

Gebze OSB. Mah.
Gençlik Caddesi No:3004/1 41400 Gebze-Kocaeli
Tel: (0262) 678 65 00 pbx Faks: (0262) 642 56 84

e-mail: mail@lineadecor.com.tr

Mobilyaların, ilgili bakanlıkça tespit ve ilan edilen kullanım ömrü 10 yıldır.

Tüm yetkili servis istasyonu bilgilerine www.servis.gov.tr adresinden ulaşabilirsiniz. 
Yetkili servis ve yedek parça malzemelerinin temin edileceği yerlere ilişkin güncel

iletişim bilgilerine www.lineadecor.com.tr adresinden ulaşabilirsiniz.

lineadecor.com.tr
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PFLEGE - UND 
GEBRAUCHSANLEITUNG 

VON INDOOR-MÖBEL



Sehr geehrter Kunde,

Herzlich Willkommen auf Lineadecor-Familie. Wir gratulieren Ihnen für Ihre richtige Wahl und 
möchten auf einige Sachen hinweisen, damit Sie Ihr auf Bestellung angefertigtes, hochqualifiziertes 
Möbel jahrelang gerne  und reibungslos benutzen können. 

Wir beabsichtigen mit unseren Vorschlägen in dieser Anleitung über unsere Möbel, dass Sie 
unser Produkt, das Ihnen gefällt, jahrelang reibungslos mit der Eleganz am ersten Tag verwenden. 

Wir teilen bedauerlicherweise mit, dass bei den bedingungswidrigen Verwendungen die 
Garantie auszuschließen ist. Wir bitten Sie, für mögliche Probleme mit Ihren Möbeln Kontakt 
mit unseren nächstgelegenen autorisierten Händlern oder mit unseren Kundenbetreuern in 
unserer Zentrale für unsere Service- und Pflegedienste aufzunehmen. Es würde uns freuen, 
wenn wir Ihre Reklamationen über unsere mangelhaften Produkte beheben, die Sie von unseren 
autorisierten Händlern oder unmittelbar von unserer Firma kauften. Wir erinnern Sie daran, dass 
Sie Wahlrechte gem. Art. 11 des Gesetzes Nr. 6502 über den Verbraucherschutz haben, und 
sich diesbezüglich an die betreffenden Verbraucherschiedskommission anwenden können. Wir 
wünschen Ihnen glückliche und gesunde Tage.

Mit freundlichen Grüßen
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Ihr Möbel ist für die Innenräume Ihrer Wohnung konzipiert. Vor dem schlechten Wetter schützen.  Vergessen 
Sie nicht, dass die Raumtemperatur von Bedeutung ist, weil es im Wesentlichen Holzmaterialien enthält. 
Unter Berücksichtigung, dass die Änderungen der Raumtemperatur und der Luftfeuchtigkeit Ihr Möbel 
beschädigen können, ergreifen Sie bitte die erforderlichen Maßnahmen. Die für lackierte Holzoberflächen 
und massive Oberflächen ideale Luftfeuchtigkeit beträgt 45% bis 60%. Und die ideale Temperatur muss 
15 bis 30°C betragen. Den Raum regelmäßig belüften. Ihre Möbel müssen mindestens 1 Meter entfernt 
von der Wärmequellen wie Erhitzer, Heizkörper, Heizlüfter sein. 

Wir erinnern Sie daran, dass die natürlichen Holzoberflächen Ihres Möbels aus dem hochqualifizierten Holz 
hergestellt worden ist, und dass die Farb- und Musterunterschiede des natürlichen Holzes jedes Möbel 
einzigartig macht. Die Oberflächen sind mit einer Lackschicht beschichtet, die die Widerstandsfähigkeit 
gegen Wasser, Feuchtigkeit und Sonnenlicht erhöht. Bitte berücksichtigen Sie, dass die Baumstreifen 
sich ständig bewegen, und dass die stark feuchte Umfelder zur Verformung führen können. Die abhängig 
von den saisonalen Änderungen zu entstehenden Veränderungen (Expansion-Kompression) sind normal 
und beweisen, dass der Baum ein natürliches, lebhaftes Produkt ist. 

Sie müssen wissen, dass die Holzbeschichtungen und die natürliche Beschichtungen im Laufe der 
Zeit durch die direkte Sonnenstrahlung beeinträchtigt werden, wobei es zu einer Verfärbung kommt. 
Ihre Möbel vor direkter Sonnenstrahlung schützen, um die Verfärbung zu minimieren. Vergessen Sie 
bitte nicht, dass es sich beim Holz um ein wassersaugendes Material handelt, und dass das berührte 
Wasser in kürzester Zeit zu trocknen ist. Sollten die Wassertropfen auf den Oberflächen verbleiben und 
austrocknen, führt das zur Bildung von unerwünschten Kalkschichten auf den Oberflächen. Um dies zu 
vermeiden, beachten Sie bitte auf die Trocknung von Wassertropfen auf den Oberflächen.

Die Schneidarbeiten auf den massiven Oberflächen hinterlassen Dellen und Flecken auf der Oberfläche. 
Daher bitte zum Schneiden und zum Zerhacken mit dem Messer u.ä. ein Schneidebrett benutzen. 
Das Rutschen von Porzellan-, Keramiktellern u.ä. auf dem Tisch können zum Kratzen und Glanz der 
Oberfläche führen. Direkte Berührung von heißen Töpfen, Pfannen und ähnlichen heißen Objekten mit 
den Holzoberflächen vermeiden. Dafür ein Untersetzer und ähnliche Schutzapparate verwenden. Zur 
Belüftung öffnen Sie die Deckel Ihres Möbels..

• Deckelscharniere

Bei den Deckelscharnieren Ihres Möbels handelt es sich um die Produkte von führenden europäischen 
Herstellern. Sie wurden über 100.000 Ab- uns Zu-Tests unterzogen, wobei es beobachtet wurde, dass es 
nicht zum Verlust der Funktionsqualität kommt. 

Die Scharniere wurden mit einem Klammersystem ausgestattet, das die Reinigung der Deckel und 
der Körper erleichtert. Die Scharniere erfordern im Laufe der Zeit keine Schmierung und sind nach der 
Bremssystemtechnologie mit Dämpfung hergestellt. Um die Sammlung von Staubpartikeln in den 
Scharnieren zu vermeiden, bitte gegebenenfalls die Klammern öffnen und abstauben. Dass die Materialien, 
die zur Feuchtigkeit, Oxidation und  Korrosion führen können, insbesondere die Putzmittel, das Salz u.ä. 
im Schrank aufbewahrt werden, ist nicht empfehlenswert, weil sie zur Verrostung der Scharniere führen 
können.
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ZUBEHÖRE und BEWEGLICHE TEILE



• Holzoberflächen

Bei der Reinigung keineswegs die Materialien wie ätzende (körnige) Waschmittel, Waschlauge, 
Verdünner, Aceton, Backofenreiniger, Entfetter, Geschirrspüldraht oder Geschirrschwamm benutzen. 
Ein weiches und feuchtes Tuch benutzt. Gegebenenfalls lauwarmes Seifenwasser oder einen 
verdünnten, säurefreien Glasreiniger bevorzugen. Aber zur Vermeidung des Mattierens die Oberfläche 
nach dieser Anwendung mit einem sauberen und feuchten Tuch wischen und die Entfernung des 
Putzmittels und bei der Reinigung die Nichtberührung des Wassers mit den Verbindungsstellen 
sicherstellen.  Die Fett- und Säureflecken nicht auf dem Möbel warten lassen; die Flecke reinigen, 
sobald sie entsteht. Die Reinigung in Wasserrichtung des Holzes durchführen, und dafür sorgen, 
dass der sich möglicherweise in den Poren angesammelten Schmutz leichter herauskommt. Um 
Maßnahmen gegen die unerwartete Ergebnisse zu ergreifen, versuchen Sie das Putzmaterial zunächst 
unbedingt an einer unsichtbaren Stelle des Möbels. 

• Metalloberflächen

Bei der Reinigung ein weiches, feuchtes Tuch und lauwarmes Wasser benutzen. Gegebenenfalls 
einen Gleisreiniger ohne Säurebasis wählen. Nach der Reinigung mit lauwarmen Wasser spülen und 
ohne Warten trocknen. Auch wenn das Wasser rein ist, enthält es Salz, Eisen, Kalk und säure- und 
basenbasierte Chemikalien. Diese Chemikalien können zur Oxidation und Korrosion der Oberfläche 
führen. Säureflecken wie Cola, Zitrone ohne Warten reinigen. Die kornbasierte Putzmittel, die 
Lösungsmittel wie Verdünner, Nagellackentferner, Waschlauge, die als Entfetter zu verkaufenden 
Produkte keineswegs benutzen.

• Haltegriffe

Die Haltegriffe mit einem weichen Tuch wischend reinigen. Für schwierige Flecken Glasreiniger oder mit 
Wasser gemischte, flüssige Spülmittel benutzen. Um Flecken auf dem Haltegriff zu vermeiden, nach der 
Reinigung die Spülmittel- wie auch Wasserflecken reinigen und gründlich trocknen. Die Haltegriffe mit 
Satinmuster in Satinrichtung wischen. Die kornbasierte Putzmittel, die Lösungsmittel wie Verdünner, 
Nagellackentferner, Waschlauge, die als Entfetter zu verkaufenden Produkte keineswegs benutzen.

REINIGUNSREGELN

• Schubladenschienen

Nach 60.000 Ab- und ZU-Tests wurde es festgestellt, dass die Schubladenschienen problemlos 
funktionieren. Die Schienen erfordern keine spezielle Pflege; deren Schutz vor Staub ist für eine 
langfristige und leise Funktionierung von großer Bedeutung. Die Tragekapazität von Schubladen 
beträgt maximal 30 kg
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Bitte beachten, dass Ihre Möbel mindestens durch zwei Personen in einer vertikalen Position befördert 
werden. Das Produkt nicht auf dem Boden bewegen, damit das Möbel nicht beschädigt wird. 
Gegen das Kippen und Erschütterungen die Möbel an die Wand montieren und für die Montage 
die mitgelieferten Verbindungsapparate benutzen. Bitte beachten, dass die Wand, an die das Möbel 
montiert wird, in Hinsicht auf die Konstruktion für die Montage des Möbels und zum Tragen seines 
Gewichts angemessen ist. Ob die Verbindungsmaterialien entsprechend dem Wandtyp benutzt 
wurden, unbedingt prüfen. 

Ihre Möbel durch die Sachverständigen entsprechend den angegebenen Installationsanweisungen 
und den Sicherheitsbedingungen montieren lassen. Eine falsche Installation kann ein Sicherheitsrisiko 
darstellen. Stellen Sie sicher, dass die Löcher an der Wand nicht mit der Gas-, Wasser- oder 
Stromleitungen in Berührung kommen. Ergreifen Sie die erforderlichen Maßnahmen. Prüfen Sie Ihre 
Möbel – insbesondere die bewegliche Teile – für Ihre Sicherheit zeitweise auf die Entspannung oder 
das Sicherheitsrisiko, weil sie im Laufe der Zeit den schweren Lasten ausgesetzt werden. 

Die Möbel zweckmäßig benutzen. Sie dürfen sich auf die Produkte, die nicht zum Sitzen konzipiert 
wurden, nicht setzen, auf diesen nicht gehen und stehen.

Ihre Möbel nicht überlasten. Die maximale Tragekapazität von Schubladen beträgt 30 kg. Bitte bei den 
Einheiten mit Holzregal darauf beachten, dass die auf das Regal anzubringende Last 45 kg/m2 nicht 
überschreitet. Bei den angegebenen maximalen Lasten handelt es sich um die statische (stabilen) 
Lasten. Diese Lasten ergeben sich nicht aus den gefallenen, geworfenen Objekten, sondern aus den 
sorgfältig und gemessen angebrachten Objekten. Beachten Sie darauf, dass die Lasten auf die ganze 
Oberfläche gleichmäßig verteilt sind. Und vergessen Sie nicht, dass die Wirkungen der Punktkraft auf 
viel niedrigerem Niveau liegen müssen.

Dass man die Schränke und die Schubladen öffnet und irgendwie an die Deckeln Lasten hängt, kann 
die Funktionsprobleme, die Versenkungen und unterschiedliche Unfälle verursachen. Auf die offenen 
Schubladen, die gehängte Regale und Einheiten betreten oder auf diesen stehen oder auf diese zu 
klettern, stellt ein Sicherheitsrisiko dar. Um die hohen Einheiten über das Möbel zu erreichen, benutzen 
Sie die spezielle Leiter. Um das Verletzungs- und Lebensrisiko auszuschließen, hängen Sie sich nicht 
an hängenden oder an der Wand befestigten Produkten auf. Die sich zu lösende Kleinteile der Produkte 
können die Verschluckungs- und Erstickungsgefahr für Kinder verursachen. 

Seien Sie beim Schließen von Schubladen und Deckeln vorsichtig, um ein Einklemmen von Händen 
und Fingern zu vermeiden. 

Die Schneidewerkzeuge, die Wasch- und Putzmittel mit ätzenden Substanzen nicht unbeaufsichtigt 
oder zugänglich aufbewahren. Insbesondere für Kinder unzugänglich aufbewahren. Das Stehen und 
das Klettern auf die Regale und die Überlastung von Regalen vermeiden. Dessen Bruch oder Zerreißen 
kann ernsthafte lebensgefährdende Verletzungen verursachen. Die Schranktüren können sich 
automatisch schließen und von innen nicht geöffnet werden. Erlauben Sie niemandem, insbesondere 
den Kindern nicht, in die Schränke zuzutreten. 

BEFÖRDERUNG, MONTAGE, TRAGEKAPAZITÄT und 
SICHERHEIT
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Seien Sie vorsichtig vor den schädlichen Auswirkungen scharfer Kanten du Ecken von Möbeln. Halten 
Sie die Schranktüren geschlossen, wenn Sie sie nicht verwenden.
Ergreifen Sie Maßnahmen gegen die Verletzungen durch den Aufprall auf scharfe Ecken infolge der 
schnellen Bewegungen wie Laufen, Springen, wenn die Kleinkinder im Raum sind. Lesen Sie auch die 
Gebrauchsanweisungen der ergänzenden Produkte von unterschiedlichen Herstellern durch, die Sie 
mit dem Möbel verwenden. Die Hinweise des betreffenden Herstellers beachten.

Sowohl bei der Montage als auch beim täglichen Gebrauch die Sicherheitshinweise in den 
Gebrauchsanweisungen beachten.

Insbesondere für die Sicherheit von Kindern darauf beachten, dass die Kinder die Verpackungen, die 
Pakete und die Nylons nicht über ihren Kopf ziehen oder sich nicht in diese stecken. 

Die Deckeleinstellung ist eine der wichtigen Einzelheiten, die die Imageintegrität Ihres Möbels 
beeinflussen. Die erste Deckeleinstellung lassen Sie unbedingt die Sachverständigen am Ende der 
Montage durchführen. Obwohl es sich nach der Verwendung des Möbels in den nächsten Jahren 
ändert, ist die Wiedereinstellung in je 6 Monaten empfehlenswert. 

• Deckeleinstellungen

Montage

Höheneinstellung

Demontage

Rechts / Links Einstellung Tiefeneinstellung

PFLEGE
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Einbau Ausbau

• Ein- und Ausbau von Schubladen / Riegeln

Die Schubladen und die Riegeln können für die Reinigungen aller Art einfach aus- und eingebaut 
werden. Zum Ausbauen öffnen Sie die Schublade bis zum Anschlag. Drücken Sie die rechten und 
linken orangefarbenen Riegel an der Unterseite der Schublade nach außen. Diese Vorgehensweise 
dient zur Öffnung des Verriegelungsmechanismus. Anschließend lässt sich die Schublade einfach 
herausnehmen, indem man sie rechts und links anhebt.

Zum Wiedereinbau ziehen Sie die rechte und linke Schiene bis zum Anschlag heraus. Indem man die 
Schublade auf die Schiene einsetzt und leicht gegen das Modul drückt, setzt sie sich automatisch auf 
den Schienen. Der Klick-Ton zeigt, dass das Verriegelungssystem wieder in Betrieb genommen wurde. 
Prüfen Sie danach die Schublade, indem Sie sie sorgfältig ein Paar Mal öffnen und schließen.

2

1

• Einstellungen der Schubladenklappe

Folgen Sie die unten angegebene Vorgehensweise, wenn die Schubladenklappen zur Reinigung oder 
aus einem anderen Grund ausgebaut werden muss.

21 +3

Höheneinstellung der Schublade
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Herstellerfirma und Servicestelle
DEKOR AHȘAP ÜRÜNLERİ SANAYİ A.Ș.

Gebze OSB. Mah.
Gençlik Caddesi No:3004/1 41400 Gebze-Kocaeli
Tel: (0262) 678 65 00 pbx Faks: (0262) 642 56 84

e-mail: mail@lineadecor.com.tr

Die Lebensdauer von möbel ist gemäß der Festlegung des Ministeriums 10 Jahre.

Alle offiziellen Servicestation-Details sind über die offizielle Regierungswebsite
www.service.gov.tr abrufbar. Für Anfragen zu den aktuellen autorisierten Standorten

für Ersatzteile und Serviceanfragen besuchen Sie bitte www.lineadecor.com.tr

lineadecor.com.tr
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INDOOR FURNITURE 
MAINTENANCE AND 

USE MANUAL



Dear Sir/Madam,

Welcome to the Lineadecor family. We congratulate you on the right choice you have made and 
request your attention to some points to ensure you can use your bespoke high-quality furniture 
for many years with satisfaction and without any problems.

The recommendations we have included in this guide that covers all our models have been 
defined to make your favorite product a durable and trouble-free product that maintains its 
original elegance for many years.

We are sorry to inform you that all applications contradictory to the specified terms shall be 
excluded from the warranty and we kindly ask you to contact your nearest authorized dealer 
or customer service at the headquarters for technical support and maintenance service for any 
possible problems regarding your furniture. We would be happy to resolve your complaints 
regarding our products that are claimed to be defective and are purchased from our authorized 
dealers or directly from our company. We would like to remind you that you have optional rights 
under Article 11 of the Law No. 6502 on the Protection of Consumers and you can apply to the 
Consumer Arbitration Committee regarding this issue, and we wish you a happy and healthy life.

Best regards
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Your furniture is designed for indoor environment. Protect them against adverse weather conditions. 
Please keep in mind that ambient heat is important, as products are mainly made of natural wood-
based materials. Necessary precautions should be taken, keeping in mind that fluctuations in ambient 
temperature and humidity may damage your furniture. The ideal humidity for wood polished and solid 
surfaces is between 45% and 60%. The ideal temperature should be in the range of 15-30°C. Ventilate 
the environment regularly. Keep a distance of at least 1 meter between your furniture and heat sources 
such as heaters, radiators, and fan heaters.

Please keep in mind that the natural wood surfaces of your furniture are of high-quality wood, and the 
color and pattern differences of natural wood make each furniture unique. Surfaces are coated with a 
varnish layer, increasing resistance to water, moisture and sunlight. Please note that wood veins are in 
constant motion and strong humid environments can result in deformation. Changes that may occur 
due to seasonal changes (expansion-pull) are normal and actually prove that the wood is a natural, 
living product.

Keep in mind that wood and natural veneers are adversely affected by direct sunlight over time 
and undergo color changes. Ensure that your furniture is not exposed to direct sunlight to minimize 
discoloration. Please note that wood is a water-absorbent material and water that contacts products 
should be dried as soon as possible. We remind you that the water droplets remain on the surfaces 
and dry up, causing unwanted layers of lime to form on the surfaces. Immediately wipe and dry drops 
on surfaces to prevent any undesired outcome.

Cutting operations on solid surfaces will leave notches and marks on the surface. Thus, we recommend 
using a cutting board for cutting and chopping operations involving knives and similar appliances. 
Sliding porcelain, ceramic plates and similar products on table tops may cause scratches and glare on 
the surface. Do not place hot pots, pans and similar hot objects directly on wooden surfaces and use 
table mats and similar protective appliances. Regularly open the doors of your furniture for ventilation.

• Door Hinges

Door hinges used in your furniture are produced by the leading manufacturers in Europe, subjected 
to more than 200,000 opening-closing tests and observed to have maintained functional excellence.

Hinges are equipped with a clips system to facilitate the cleaning of your doors and body structures. 
These hinges do not require lubrication in time and are manufactured with slow-closing system 
technology. However, to prevent the accumulation of airborne dust particles inside the hinges, clips 
should be opened and cleaned when required. Cleaning materials, salts, and similar materials which 
may cause humidity, oxidation, and corrosion are not recommended to be stored in cabinets to avoid 
rusting of hinges.
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• Wood Surfaces

During the cleaning process, never use abrasive (particulate) detergents, bleach, thinner, acetone, 
oven cleaners, degreasers, dish washing wire or dish sponge. Use a soft and damp cloth, prefer warm 
soapy water or glass cleaner without diluted acid when necessary. However, after this application, 
remove any cleaning agent from the surface using a clean and damp cloth so that the surface does 
not become dull and avoid water penetration into joints during cleaning. Do not leave greasy and acidic 
stains on the furniture and immediately clean them upon emergence. Perform the cleaning towards 
the water direction of wood to remove any dirt that may accumulate in the pores more easily. Test the 
cleaning agent in an inconspicuous spot of the furniture first to prevent any undesired outcome. 

• Metal Surfaces

In the cleaning process, use a soft &damp cloth and warm water. If necessary, choose a glass cleaner 
that is free from acid bases. After cleaning, rinse with warm water and dry without delay. Despite the 
degree of purity, water contains salt, iron, lime and acid or base-based chemicals. These substances 
may cause oxidation and corrosion on the mechanism surfaces. Immediately remove acid stains 
such as coke and lemon. Never use particulate-based cleaning agents and solvents such as thinner, 
acetone, bleach, or products sold as degreasing solvents.

• Handles

Wipe and clean the handles with a damp soft cloth. For difficult stains, use glass cleaner detergent 
or diluted liquid dish washing detergent. Clean and dry detergent and water stains thoroughly after 
cleaning to avoid any stain on the handle. Wipe the satin-patterned handles in the direction of the 
satin. Never use particulate-based cleaning agents and solvents such as thinner, acetone, bleach, or 
products sold as degreasing solvents.

CLEANING GUIDELINES

• Drawer Rails

Drawer rails have been observed to be functioning smoothly even after 60,000 opening- closing tests. 
It is crucial that these maintenance-free rails be protected from dust to ensure durable and silent 
functioning. The maximum load carrying capacity of the drawers is 30 kg.
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Make sure that your furniture is carried by at least two people and in a vertical position. Do not slide 
the product on the floor to avoid damages to the furniture. Mount the furniture on the wall against 
tipping and shaking and use fixtures provided with your furniture for installation. The wall intended for 
the furniture should have a construction suitable for mounting and bearing the weight of the furniture. 
Be sure to check whether the fixtures conform to the wall type.

Get help from experts to mount your furniture as per the specified installation instructions and safety 
requirements. Improper installation may pose a safety risk. Make sure that holes to be drilled on the 
wall do not coincide with the gas, water pipe or electrical cable and take all necessary precautions. 
For safety reasons, check your furniture - especially moving parts - from time to time for loosening or 
possible safety risks as they are subject to heavy loads in time.

Use the furniture for its intended purpose. Do not sit, walk or stand on products that are not designed 
for sitting.

Do not overload your furniture. The maximum load-bearing capacity of the drawers is 30 kg. In units 
with wooden shelves, make sure that the load to be placed on the shelves does not exceed 45 kg/
m2. The specified maximum loads are static loads. These loads occur as a result of carefully and 
conservatively placed objects rather than objects that fall or are thrown. Please note that loads are 
evenly distributed over the entire surface and the point force effects should be at much lower levels.

Opening the cabinets and drawers and hanging loads on doors may cause functional problems, 
sagging and various accidents. Standing or climbing by stepping on open drawers, hanging shelves 
or units poses a safety risk. Use special ladders to reach the high units on the furniture. Do not hang 
on products fixed to the wall to avoid injuries and life-threatening risks. Small parts in the product that 
may be dislodged may pose swallowing and choking risks for children.

Be careful when closing the drawers and doors to avoid hand or finger injuries.

Do not leave cutting tools, detergents and cleaning agents containing abrasive substances unattended 
and in open places. Keep out of reach of children. Avoid standing on, climbing and overloading the 
shelves. In case of disintegration, they may cause life-threatening injuries. Cabinet doors may close 
automatically and not be able to be opened from the inside. Do not allow anyone, especially children, 
to enter the cabinets.

Beware of sharp edges and corners of furniture that may cause injuries. Keep cabinet doors closed 
when not in use.

Take precautions against injury risks especially for children due to sharp corners, caused by their fast 
motions such as running and jumping. Read the user manuals of complementary products supplied 
from different manufacturers to be used with furniture and take into account the warnings of the 
relevant manufacturer.

HANDLING, ASSEMBLY, LOAD-BEARING 
CAPACITY & SAFETY
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Observe the safety warnings in the user manuals both in installation and daily use.

Especially for the safety of children, make ensure that children do not place packaging, packages and 
nylons over their head.

Door settings are one of the key details affecting the image integrity of your furniture. Make sure that 
initial door settings following the installation are made by experts. Although it varies according to the 
use of furniture in the following years, it is recommended to make these settings every 6 months.

• Door Settings

Mounting

Height Adjustment

Demounting

Right/Left Adjustment Depth Adjustment

MAINTENANCE
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Assembly Removal

• Drawer / Slider Installation/Removal

Drawers and sliders can be easily removed and installed for any cleaning process. Open the drawer 
fully to remove it. Press the right and left orange latches on the bottom of the drawer outwards. This 
allows the lock mechanism to be opened. Lift the right & left wings upwards to remove it easily.

Extend the right and left rails all the way out to place them back. When the drawer is placed on the 
rails and pushed slightly towards the module, it automatically settles on the rails. The clicking sound 
indicates that the lock mechanism has been reactivated. After this process, carefully check the drawer 
by opening and closing it several times.

2

1

• Drawer Clips Settings

To remove drawer doors for cleaning or other purposes, apply the following steps.

21 +3

Drawer Height Adjustment
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Manufacturer Company and Service Station
DEKOR AHȘAP ÜRÜNLERİ SANAYİ A.Ș.

Gebze OSB. Mah.
Gençlik Caddesi No:3004/1 41400 Gebze-Kocaeli
Tel: (0262) 678 65 00 pbx Faks: (0262) 642 56 84

e-mail: mail@lineadecor.com.tr

The expected life of furniture is 10 years as determined and 
declared by the relevant ministry.

All official service station details can be accessed via the government
website www.service.gov.tr. For inquiries regarding the current authorized locations for

spare parts and service requests, please visit www.lineadecor.com.tr

lineadecor.com.tr
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Cinsi	 :	Sipariş Üzerine Üretilmiş İç Mekan Mobilyası
Marka	 :	Lineadecor
Modeller	 :	Life Serisi

Typ	 :	Auf Bestellung angefertigtes Indoor-Möbel
Marke	 :	Lineadecor
Modelle	 :	Serie Life

Type	 :	Custom-Made Indoor Furniture
Brand	 :	Lineadecor
Models	 :	Life Series


